

သတင်းရင်းမြစ် > မင်းမင်း

အင်္ဂါနေ့၊ အောက်တိုဘာလ ၀၈ ရက် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ၁၁ နာရီ ၄၂ မိနစ်

စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြုရန် ပြည်တွင်းရှိ အသေးစားနှင့်အလတ်စား စက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များကို အစိုးရက ငွေကျပ်သန်းပေါင်း ကိုးသောင်းနီးပါး ထုတ်ချေးထားပေးပြီးဖြစ်သည်ဟု စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ဒု-ဝန်ကြီး ဦးသိန်းအောင်က အောက်တိုဘာ ၇ ရက်ကပြုလုပ်သည့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်တွင် ပြောဆိုလိုက်သည်။

ဒု-ဝန်ကြီး၏ ပြောဆိုချက်အရ ငွေကျပ်သန်းပေါင်း ၈၈၆၄၉ ဒသမ ၂၆ ကို စက်မှုဝန်ကြီးဌာနရှိ အသေးစားနှင့် အလတ်စား စက်မှု လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ လုပ်ငန်းရှင်ပေါင်း ခြောက်ရာကျော်အား ထုတ်ချေးပေးခြင်းဖြစ်ပြီး ယခုနှစ် ဩဂုတ်လကုန်အထိ ချေးထားသောငွေဖြစ်သည်။

စက်မှုလုပ်ငန်းရှင်ငယ်များမှာ ချေးငွေရယူရန်အတွက် အမှန်တစ်ကယ် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေကြောင်း ထောက်ခံချက် မရသောကြောင့် အခက်အခဲရှိနေခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သော မလိုင်မြို့နယ်အမတ် ဦးအေးမောက်၏ မေးခွန်းသည့်အပေါ် ဒု-ဝန်ကြီးက အထက်ပါအတိုင်း ပြန်ဖြေခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

"အခက်အခဲ အဓိကမှာ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေကြောင်း ထောက်ခံချက် လိုအပ်လျက်ရှိတယ်လို့ တွေ့ရပါ တယ်။ ယခင်က အဆိုပါ ထောက်ခံချက်ကို စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒေသန္တရစက်မှု စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနက မှတ်ပုံတင်ထားရှိသော လုပ်ငန်းရှင်ဖြစ်ကြောင်း ထောက်ခံချက် ထုတ်ပေးသော်လည်း ယခုအခါမှာ ထုတ်ပေးမှုမရှိကြောင်းလည်း ကြားသိ ရပါတယ်ဟု မေးခွန်းရှင်ဦးအေးမောက်၏ ကိုယ်စား သာပေါင်းမြို့နယ်မှ အမတ် ဦးဝင်းသိန်းက မေးမြန်းခဲ့သည်။

သို့သော် ဒု-ဝန်ကြီးက ချေးငွေမည်မျှ ချေးထားသည်နှင့် ချေးငွေရရန် မည်သို့တင်ပြတောင်းခံရန်သာ ရှင်းပြခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းထောက်ခံချက် မရှိသည့်အတွက် ချေးငွေမရသူများ၏ အခက်အခဲကိုမူ ပြန်လည်ရှင်းလင်းသွားခြင်း မရှိပေ။

ချေးငွေရယူလိုသည့် အသေးစားနှင့် အလတ်စားစက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များမှာ လုပ်ငန်းပေါ်မူတည်ပြီး သိန်းငါးထောင် အထိ ချေးယူနိုင်မည်ဖြစ်ကာ ချေးငွေကာလမှာ သုံးနှစ်ဖြစ်သည်ဟု ဒု-ဝန်ကြီးက အမတ်များကို ရှင်းပြသည်။ SME လုပ်ငန်းများမှာ တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အခြေခံကျသော အစိတ်အပိုင်းဖြစ်၍ နိုင်ငံတကာကလည်း လာရောက် အကူညီပေးခြင်းများရှိနေသည်။ (function(d, s, id) { var js, fjs = d.getElementsByTagName(s)[0]; if (d.getElementById(id)) return; js = d.createElement(s); js.id = id; js.src = "//connect.facebook.net/en\_US/all.js#xfbml=1"; fjs.parentNode.insertBefore(js, fjs); }(document, 'script', 'facebook-jssdk'));

Post

by

[Burma News from Mizzima](#)

.